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Geachte raadsleden, 

 
INLEIDING 

U heeft ons per brief van 1 september 2023 een drietal raadsvragen gesteld. Met deze brief willen wij 

u voorzien van een antwoord op deze vragen. 

 

Vraag 1. Kan het college toelichten wat het sinds december 2022 heeft gedaan aan het onderwerp  

luchtkwaliteit en specifieker wat het college heeft gedaan met de aangenomen motie over SLA? 

 

Antwoord: 

Na de motie van 19 december 2022 is er onderzoek gedaan naar wat er nodig is om deel te nemen 

aan het Schone Lucht Akkoord en wat dit de gemeente opbrengt. Het college heeft besloten om 

volgend jaar het onderdeel schone lucht binnen de komende omgevingswet en gecombineerd met 

geluid op te pakken.  

 

In de gemeente Albrandswaard (en de hele Rijnmondregio) wordt voldaan aan de wettelijke 

grenswaarden voor luchtkwaliteit. Uit de GCN rapportage van 2022 blijkt dat luchtvervuiling in 

Nederland voor een groot deel wordt veroorzaakt door bronnen uit het buitenland (30% van de totale 

PM10) en van natuurlijke bronnen (35% van de totale PM10).  

 

Voor verbetering van de (plaatselijke) luchtkwaliteit in Albrandswaard  hebben we jaarlijks een 

barbecue campagne. Hierbij stimuleren we de inwoners om rookvrij te barbecueën met als doel 

overlast én gezondheidsklachten te verminderen. 

 

Vraag 2. Welke maatregelen is het college voornemens te nemen om de luchtkwaliteit in 

Albrandswaard te verbeteren en op welke termijn? 

 

Antwoord: 

Er wordt binnen de gemeente voldaan aan de EU-grenswaarden voor luchtkwaliteit. Hierdoor is er 

geen directe aanleiding om maatregelen ter verbetering van de luchtkwaliteit op te nemen. 



Vraag 3. Specifieker, welke plannen heeft het college voor het inperken van houtrook in woonwijken 

van Albrandswaard? 

  

Antwoord: 

Momenteel zijn er zijn geen plannen voor het inperken van houtrook in woonwijken. 

Onder de huidige wetgeving en ook onder de Omgevingswet is het niet mogelijk om houtstook te 

verbieden. Invloed uitoefenen op het gebruik van houtstook richt zich daarom voornamelijk op het 

stimuleren van correct gebruik en bewustwording van de negatieve effecten van houtstook. 

 

Wij hopen hiermee uw vragen voldoende te hebben beantwoord. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris      de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 

     

 

 

 


